

Message transmis par G. Perrin

Chères et chers collègues,

un appel à candidatures est publié pour 4 contrats post-doctoraux PSL en astrophysique à l'Observatoire de Paris. Les contrats sont d'une durée d'un an renouvelable une fois. Le début des contrats est prévu entre l'automne 2016 et le printemps 2017, un démarrage plus tôt pouvant être accordé.

Les candidatures sont à transmettre électroniquement avant le 31 janvier 2016 à secretariat.cs@obspm.fr. Un classement sera publié par l'Observatoire de Paris le 31 mars 2016.

L'appel à candidatures complet est disponible à l'adresse suivante : <http://eas.unige.ch/jobs.jsp?type=job&id=658>

Guy Perrin
Vice-président du Conseil Scientifique de l'Observatoire de Paris

Dear colleagues,

Applications are solicited for four PSL post-doctoral fellowships in astrophysics at Paris Observatory. Fellows will be appointed initially for one year, renewable for a second year on the basis of satisfactory performance. Fellowships will normally start between fall 2016 and spring 2017 but an earlier start may be considered.

Applications must be submitted electronically before 31st January 2016 to secretariat.cs@obspm.fr by the candidates. A ranking will be published by Paris Observatory on 31st March 2016

The full call is published at : <http://eas.unige.ch/jobs.jsp?type=job&id=658>

Guy Perrin
Vice-president of the Scientific Council of Paris Observatory